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Vår referens 
Dzemal Imsirovic 
Enhetschef 
Dzemal.Imsirovic@malmo.se 

Tjänsteskrivelse 

 
 

Malmöinitiativ EF20230214 Hjälp oss med kaninhålen bygg djupt stängsel runt 
Dalhems IP  
FRI-2023-1476 

Sammanfattning 
Fritidsnämnden har tagit emot ett Malmöinitiativ där initiativtagaren önskar ett djupt stängsel 
runt Dalhems IP. Detta för att kaniner förstör fotbollsplanen nattetid. Fritidsförvaltningen har 
tagit fram förslag till svar. 
 

Förslag till beslut 
1. Fritidsnämnden godkänner svaret. 

 

Beslutsunderlag 
 Malmöinitiativ EF20230214 Hjälp oss med kaninhålen bygg djupt stängsel runt Dalhems IP 
 G-Tjänsteskrivelse fritidsnämnden 230921 
 Yttrande fritidsnämnden 230921 
 
Beslutsplanering 
Fritidsnämndens ordförandeberedning 2023-09-05 
Fritidsnämndens Arbetsutskott 2023-09-18 
Fritidsnämnden 2023-09-21 
 
Beslutet skickas till 
Malmöinitiativet - stadskontoret 
 
Ärendet 
Initiativtagarna Backarnas FF och BK Flagg önskar att ett djupt staket, minst 60 cm djupt, byggs 
runt Dalhems IP för att hindra kaniner att gräva hål i naturgräset som finns på idrottsplatsen. 
Det tar mycket tid att åtgärda hålen samtidigt som risken för skador ökar.  
 
Fritidsförvaltningen har tillsammans med serviceförvaltningen undersökt frågan. Ansvariga för 
fastigheten inom fritidsförvaltningen är tillsammans med fastighets- och markförvaltare inom 
serviceförvaltningen överens om att ett nedgrävt staket blir svårt att underhålla i längden. I 
nuläget ses det inte som en lösning att gräva ned staketet så som beskrivits. Även om ett staket 
skulle grävas ned så kommer anläggningen inte vara helt stängd då det finns flera öppningar på 
anläggningen. 
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Problemen med kaniner har uppstått på grund av att fastighets- och gatukontoret har haft ett 
kort avbrott i avtalet för bekämpning av kaniner. Denna tjänst är nu i full gång igen hos 
stadsfastigheter vilket bör ge resultat inom kort. Utöver detta kommer MKB att kontaktas och 
informeras om problemet då deras ödetomt, precis bredvid planen, har blivit ett tillhåll för 
kaniner.  
 
Ansvariga  
Johan Hermansson  Direktör 
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